
Mijn	naam	is	Robert	Lefering	
Al	meer	dan	25	jaar	bewoner	van	de	wijk	de	Drieskensacker,	lid	van	de	
werkgroep	Redhetsportveld,	en	spreek	net	als	Francisca,	Mart	en	Gregory	
namens	de	wijkbewoners.		
Mijn	onderwerp	is	de	natuurparel	en	de	boodschap	aan	de	Gemeenteraad	is	
simpel:	geen	bewoning	door	mensen	op	onze	parel!	
	
Beste	Gemeenteraad	en	bestuurders,		
	
Ik	neem	u	mee	in	de	beleving	van	de	wijkbewoners;	
	
Een	mistige	ochtend	in	september.	Helder	weer,	‘s	ochtends	om	half	zeven,	
wandelend	met	de	hond,	de	schapen	rustig	liggend	en	ademend	in	het	veld.	Plots	
scheert	een	enorme	buizerd	vanaf	de	grond	naar	een	van	de	dichts	bijzijnde	
bomen.	Ik	besef	mij	dat	ik	hem	stoor.	Mijn	maag	is	al	vol.	Die	van	de	buizerd	niet.	
Die	moet	vechten	voor	zijn	prooi,	en	ik	loop	in	zijn	jachtgebied!		
Een	van	de	dingen	die	een	buizerd	niet	kan,	is	zijn	territorium	verdedigen,		voor	
een	Gemeenteraad!	
	
Onze	unieke		groenzone	aan	de	Weteringweg	heeft	een	enorme	diversiteit	aan	
flora	en	fauna.		Kenners	uit	het	gehele	land	komen	om	blijkbaar	zeldzame	planten	
te	bewonderen.		Om	maar	niet	te	spreken	van	het	aantal	beschermde	
vogelsoorten	dat	leeft	in	dit	gebied.	Het	is	het	leefgebied	van	bijvoorbeeld	de	gaai,	
verschillende	spechten	soorten,	de	ijsvogel	zelfs,	maar	natuurlijk	ook	de	putter,	
roodborst,	winterkoninkjes	en	kan	zo	wel	even	door	gaan.	Niet	te	vergeten	ook	de	
steeds	meer	bedreigde	egel,	haas	en	zelfs	een	ree	die	ik	heb	gespot	in	de	covid	
periode.	
	
Op	pagina	14	en	15	van	het	document	Nijmegen	Stad	in	Beeld	2020-2040	
benoemt	u	het	belang	van	het	woon-	en	leefklimaat.		
Met	de	zojuist	uitgesproken	ervaringen	zult	u	begrijpen	dat	wij	als	bewoners	daar	
ons	helemaal	in	kunnen	vinden.	We	onderschrijven	het	en	zijn	er	zelfs	trots	op.	
Tevens	benoemt	u	Lindenholt	in	het	document	als	een	wijk	die	aandacht	blijft	
vragen.		
	
Als	eenvoudige	burgers	begrijpen	wij	toch	niet	goed	wat	dit	stadsbestuur	hier	
mee	bedoeld.	
De	term	“ondermijnen”	wordt	deze	dagen	in	de	media	regelmatig	gebezigd.	Een	
vreselijke	term.		
Op	zoek	naar	de	juiste	woorden	om	onze	ervaringen	te	beschrijven	kan	ik	niet	
anders	concluderen	dat	deze	Gemeenteraad	haar	eigen	beleid	speerpunten	en	
doelstellingen	“ondermijnt”	.	
	
In	2018	heeft	Nijmegen	de	Green	Capital	Award	gewonnen.	Een	prestatie	om	
trots	op	te	zijn.	Toch?	



In	het	zoals	ik	inschat	peperdure	89	pagina’s	tellende	advies	OER	rapport	van	
Haskoning	worden	belangrijke	strategische	elementen	en	kernwaarden	
beschreven.	
Men	benoemt		bij	de	aandachtspunten	per	thema	het	behoud	van	biodiversiteit	
en	spreekt	van	“	natuurparels”	.			
Bij	het	onderwerp	Klimaat	adaptie	wordt	gesproken	over	toekomstige	
verwachtingen	t.a.v.	wateroverlast	en	hittestress.		
Juist	dergelijke	locaties	als	aan	de	Weteringweg	geeft	bewoners	instrumenten	om	
de	hittestress	te	reduceren,	te	“	ontstressen”.	Dit	hebben	we	mogen	ervaren	
	in	de	covid	periode.	
	
Wat	zien	we	tot	onze	grote	ontsteltenis	en	ergernis	in	de	praktijk:	de	
Gemeenteraad	smeedt	snode	plannen	om	onze	“natuurparel”			waar	onze	
woningen	aan	grenzen	af	te	breken!			
Om	de	mens	voorop	te	stellen	en	de	natuur	wederom	ondergeschikt	te	laten	zijn	
in	dit	toch	al	overbevolkte	land.		
	
Voor	ons	totaal	onbegrijpelijk	en	onacceptabel	om	überhaupt	de	idee	te	opperen	
om	te	zagen	aan	deze		intens	belangrijke	“parel”.	
	
Ik	begrijp	hem	dan	wel	weer	als	ik	deze	manier	van	besturen	associeer	met	de	
inmiddels	verworven	2e	plaats	in	Nederland	als	stad	met	de	slechtste	
luchtkwaliteit.			
	
tot	slot	
	
	In	de	heldere	ontvangen	e-mail	van	de	griffie	benoemt	u	,	wat	ik	als	spreker		
concreet	vraag	van	de	Gemeenteraad.	
	
	Als	een	van	de		vier	vertegenwoordigers	van	de	aanpalende	wijken		van	de	
Weteringweg	vraag	ik	u	niets,	maar	eisen	wij	onze	rechten	op!		Ons	recht	op	
behoud	en	het	verbeteren	van	het	woon-	en	leefklimaat	waarin		onze	“	
natuurparel”	een	belangrijke	plaats	in	neemt!	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	



Dit	gezegd	hebbende	betekent	dit	
	

1. 	dat	de	Weteringweg	van	de	lijst	van	potentiele	locaties	verdwijnt!	
	

2. er	geen	bewoning	door	mensen	komt	op	de	groenstrook	aan	de	
Weteringweg.	
Nu	niet	en	in	de	toekomst	niet!	

	
3. de	Raad	investeert	in	de	aanwezige	fauna,	bomen,	struiken	en	openlucht	

sport-	en	ontspan	faciliteiten,	en	niet	in	steen	op	onze	mooie	unieke	plek!	
	
Onze	werkgroep	draagt	aan	dit	laatste	punt	graag	in	de	toekomst	bij!	
	
Afsluiten	wil	ik	toch	met	een	positief	geluid:	dank	ervoor	dat	u	“onze	parel”		
mogelijk	heeft	gemaakt!	
 


